天津市世华洋船务技术服务有限公司简介
The introduction of Tianjin sinorine shipping co.,ltd
中国天津市世华洋船务技术服务有限公司是由中华人民共和国交通部中交公司和天津市航运学校1996年组建成立。公司是中华人民共和国天津海事局办理船员证件资质许可企业。公司有着国际海员调配丰富经验的管理团队。是一支服务意识强，有着国际化合作经验的专业企业。公司严格按照国际海事公约组织1995年修正的《1978年海员培训、发证和值班标准国际公的》和国家海事局的各项规定对船员进行专业培训。我们常年为海洋运输业精选培训优秀的专业人才，可提供持有甲、乙、丙类适任证书的各类职务船员和邮轮所有服务项目的船上服务人员。
Tianjin sinorine Shipping Co., Ltd. is founded by a company of people ‘s republic of china transportation ministry and Tianjin shipping institute in 1996.
This company is qualified for conducting crew licensing business by Tianjin Maritime Safety Administration ,the People's Republic of china .
 The company is a management team that has extensive experience in the deployment of international seafarers,and strong sense of service, with professional experience in international business cooperation. We comply with “International Convention for
training,issuing certificationg and duty standards for seafarers in 1978”which is amended 
by international maritime organization in1995
and the National Maritime Bureau rules for crews professional training.
We select and training excellent crews for marine transportation every year,offering crew
Who hold A,B,C types of certificate of fitness functions and all kinds of services in cruise.
1. 船员劳务：为各航线、类型的船舶，提供整套、半套和散派的船员。以及油化船船员的派遣 
2. 船员招聘：长期招聘各职级的现职船员，可为船员办理各种证件的换发手续，人事档案落户手续。
3. 船员培养:公司每年按计划招收初、高中毕业生，送到相关院校进行定向委托培训，毕业后由公司接收，充实和发展公司的船员队伍。
4 船员证件:符合海事局发证条件的船员，办理海员证、适任证书和船员服务簿的申领手续，以及证件的办理和换证服务。
5 特色服务：为由我公司为海事局指定认可从事豪华邮轮服务岗位人员培养输送机构及派遣
1. Crew labor: offer complete.semi and personal crews dispatch for all rountes,types of ships,and oil ship crew dispatch.
2. Crew recruitment: the long-term recruit various ranks crew, handle the renewal procedures for a variety of documents, personnel files set up procedures. 
3. Crew Training: The company recruit Junior high school graduates,
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, high school graduates, sent to the related institutions to conduct targeted training ,received by the company after graduation, to enrich and develop the company's crew team. 
4 crew documents: meet the Marine Bureau crew conditions, conduct certification of seafarers, crew competency certificates and application procedures for service books, and documents issueiing  and replacement services. 
5 service characteristics: train dispatch agencies for competency luxury    cruise seafarers which is qualified by marine bureau.
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现已在邮轮工作岗位：positions in cruise at present
1.HOTEL DIRECTION  酒店
1.1 front desk operator C。前台操作1.2hoter director secretary。主任秘书
1.3tour escort。  旅行护送
2.HOUSEKEEPING 客房
2.1 Room service supervisor。客房服务主管 2.2 assistant room service supervisor   客房服务主管助理                                   
2.3 room service attendant。客房服务员  2.4 cabin steward。 客舱服务员 
2.5 night steward。夜班服务员  2.6 housekeeping cleaner。  客房清洁工
2.7 butler。男管家   2.8 linen valet。布草员  2.9 room service dishwasher。客房洗碗工
3.CREW 船员
3.1 master valet。贴身仆人3.2 officer & staff waiter / steward。
3.3 petty officer & crew waiter / steward。
3.4 crew utilit / cleaner。3.5 cruise direction staff cleaner 邮轮主管 清洁工
4. DINING ROOM 餐厅
4.1 waiter。服务员  4.2 assistant waiter / bus boy。服务员助手 4.3 snack steward。小吃服务员
5.BAR 酒吧
5.1 bartender酒吧销售。5.2  bartender。5.3  assistant bartender.酒吧销售助理
5.4  bar boy。酒吧服务员5.5  bar waiter。酒吧服务员5.6  cocktail waitress。鸡尾酒服务员
中国天津市世华洋船务技术服务有限公司在航海事业上树立了良好的信誉。我们经营业务的各个方面，始终贯彻世华洋船务公司的企业理念：“诚实、规矩、谦恭”，“视船员为家人、视船东为上帝”履行所肩负的责任。
Tianjin sinorine Shipping Co., Ltd. established a good reputation in shipping industry.we coherently carry out corporate philosophy” honesty,rules,humility””regard crew as the family,regard the ship owner as god”,to fulfill the responsibilities.

天津市是华洋船务技术服务有限公司是国家海事局船员协会会员单位

协会官方网址：http//www.csiatj.com
公司邮箱：hettp//www.sinorine.com
